
107 年 10 月 1 日起九久通運及億泰(豪翔)通運學生專車異動通知 

Notification of Student Bus Schedule Changes for Jiujiu Bus and Yi-Tai Bus 
1、 因 15：40、16:50 塔城街(北門捷運站)至桃園校區學生專車運

量不足，故自 107 年 10 月 1 日起停駛。 
Due to insufficient passenger volume, student bus service from Ta-Cheng St. 
(Beimen MRT Station) to Taoyuan Campus at 15:40、16:50 will cease 
operation as of Oct. 1, 2018. 

2、 九久通運於週日、國定假日上學前一日晚間改為 20:30 一車次

返校學生專車，由塔城街(北門捷運站 1 號出口)發車。 
One student bus for returning to campus will be provided on Sundays and the 
last day of National Holidays by Jiujiu Bus Company, which will depart from 
Tacheng St. (Exit 1 of MRT Beimen Station) at 20:30. 

3、 億泰(豪翔)通運中和景安捷運站自10月1日起調整候車時間如

下: 
Following is the updated schedule, as of Oct. 1, 2018, for Zhonghe MRT Jingan 
Station stop of Yi-Tai Bus:  

中和景安捷運站

(雄獅旅行社門口) 
Zhonghe MRT Jingan 

Station (in front of Lion 
Travel Agency No.130, 

Jingan Rd.) 

土城捷運站 
1 號出口 

Tucheng MRT 
Station Exit 1 

永寧捷運站 
4 號出口 

Yongning MRT 
Station Exit 4 

台北大學門口斜對面
7-11 店門口 

7-11 diagonally across 
from 

National Taipei University 

桃園校區 
MCU Taoyuan 

Campus 

06:35 07:00 07:05 07:25 08:00 
07:30 08:00 08:05 08:25 09:00 

 

 

承辦人：桃園行政處總務組 吳惠子 分機:3732 

Responsible Staff: General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration  
Wu, Hui-Zi Ext: 3732 

 


